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Referat af Skolebestyrelsesmøde den 30. august 2022 19.00 – 21.30, Thise Skole 

Deltagere: Lise-Lotte Gregersen, Ditte Mertz, Mille Skov Pedersen, Mette Højer, Jette Laursen, Marie Clausen, Mikkel Algren Stokholm-Bjerregaard, 

Thomas Hansen, HP Nielsen, Jan Mogensen, Anders Jensen, Lotte Gorm, Bette Lifland, Mette Maria Meyer, Grethe Christensen, Christian Bak 

Afbud: Michael Yde Nielsen 

Emne Ansvarlig Mål Konklusion og evt. handling 

Velkomst og præsentationsrunde Lise-Lotte Gregersen Kendskab til hinanden AULA opdateres med billeder.  
 

Evaluering af distriktsstrukturen 
Bilag vedlagt 

Christian Bak Præsentation af 
evalueringsplanen 
Høringssvar af 
evalueringsplanen 
 

SB ønsker at indgive høringssvar. 
Nedenstående udsendes som et dokument, 
man kan kommentere i senest 7/9. Husk send 
til alle.  
 
SB mener ikke man kan lave en evaluering på 
alle punkterne, men man kan lave en status. 
Det anbefales derfor man deler undersøgelsen 
op i to dele. Den ene der er evalueringsdelen, 
hvor man sammenholder hovedpunkterne fra 
2014 (bilag 1) og det andet er status på 
områder, man gerne vil have belyst i forhold 
til den fremtidige udvikling af skolestrukturen i 
Brønderslev.  
Vi mener eksempelvis ikke, man kan belyse 
elevernes faglige udvikling og trivsel ud fra de 
data, der beskrives man vil bruge. 
Afgangsprøve og national trivsel må i høj grad 
været præget i lyset af Corona og 
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skolereformen og kan derfor ikke afspejles i en 
distriktskultur. 
 
 

Omorganisering af 
specialområdet 

Christian Bak Oplæg om den proces, der er 
på området. 

Oplægget blev gennemgået med stor 
diskussionslyst 

Fra elevrådene Christian Bak Orientering til SB om 
elevrådets arbejde 
 

Ikke noget særskilt nyt. 
Christian indkalder elevrådene fra skolerne til 
et distriktselevrådsmøde. 
 

Personalenyt – uden 
elevdeltagelse 

Christian Bak Orientering 
 
 

Intet at bemærke 

Evt. – herunder punkter til næste 
møde 

Lise-Lotte Gregersen Kvalificering af næste møde Mette Maria Meyer er ved at lave en 
ansøgning om fodgængerfelt i Thise og vil i 
samme ombæring undersøge muligheden for 
at ensrette p pladsen. 
Punkter til næste møde: 

- Parkeringspladsen på Thise Skole. Kan 
den ensrettes? (Bente) 

- Børnetalsudviklingen i Thise. Hvordan 
støtter vi op om at forældrene vælger 
skolen? (Mikkel) 

- Drøftelse om alle skoleledere bør 
deltage på alle møder 

- Hvordan kan vi inddrage eleverne 
mere aktivt i vores møder? Dette 
drøftes på elevrådsmøder. 
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